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Verslag digitale overlegtafel Wmo 
 
Datum:  14-10-2021 
Tijd: 13:00 – 14.00  
Locatie: Online via MS Teams  
 

Aanwezig: 43 personen 
 

 
1. Opening 
 
Eric van Eijk opent de vergadering en heet iedereen welkom. De tweede overlegtafel van dit jaar. 
Het addendum, dat iedereen toegestuurd heeft gekregen staat op de agenda. Daarbij bespreken 
we ook de laatste ontwikkelingen rondom de Ova-indexering. 

 
2. Vaststellen agenda  
 
Eric van Eijk vraagt of iedereen zich kan vinden in de agenda. 
Wim van Wijk wil graag informatie over de voortgang van het tarievenonderzoek en voortgang van 
de inkoopprocedure. 

 

3. Mededelingen 
 

Tibor Korozsi geeft aan dat er nog 2 afspraken staan uit de overlegtafel van juni, het 
kostprijsonderzoek en de administratieve lastenverlichting.  
Wat betreft administratieve lastenverlichting, iedereen die zich heeft aangemeld om daarover mee 
te denken wordt in de komende periode uitgenodigd voor een (hybride) overleg. De eerder 
opgestelde actielijst wordt als guideline meegenomen in dat overleg.  
Op de eerste uitvraag voor het kostprijsonderzoek hebben we 5 reacties gekregen. Tijdens de 
overlegtafel in juni is toegezegd dat het formulier opnieuw zou worden toegezonden. In deze 
zomer heeft Tibor er voor gekozen om dat niet opnieuw te doen. Reden hiervoor is dat we op de 
eerste uitvraag weinig reacties hebben gekregen en we inmiddels bezig zijn met het 
kostprijsonderzoek voor de nieuwe inkoop, waarop we 20 reacties hebben gekregen. We willen de 
aanbieders niet dubbel belasten met nog een kostprijsonderzoek.  
 
Wim van Wijk geeft aan dat hij in de overlegtafel van juni alleen heeft gevraagd om de uitnodiging 
nog een keer toe te sturen ter informatie, omdat hij de eerste had gemist. Hij was benieuwd naar 
de inhoud i.v.m. de historie. Wim van Wijk vindt dat er met te lage tarieven wordt gewerkt en hij 
was benieuwd naar hoe de tariefstructuur is opgebouwd. 
 
Tibor Korozsi geeft aan dat hij graag naar voren kijkt en niet naar de historie heeft gekeken, ook 
omdat er een compensatie is geweest via de OVA. Als we het onderzoek nu nog doen dan is het 
voor producten die we nog maar driekwart jaar hebben. 
 
Wim van Wijk reageert dat het hem prima lijkt om niet nog een kostprijsonderzoek te doen, naast 
het onderzoek dat er nu loopt voor de inkoop. 
 
Lian Menting wil weten voor welk onderzoek ze op 2 augustus is gemaild. 
Tibor Korozsi reageert dat het om het huidige kostprijsonderzoek voor de inkoop gaat.  
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Henriette van de Kieft (Elios) heeft zich tijdens de vorige overlegtafel wel aangemeld om mee te 
denken over de administratieve lastenverlichting, dit staat echter niet in het verslag. 
Tibor Korozsi reageert dat ze op de lijst wordt gezet. 

 
Wim van Wijk vraagt wat de stand van zaken van het tarievenonderzoek is.  
Reitse Keizer reageert dat op dit moment de consultatie op kwalitatieve informatie loopt.  
Op 28 oktober hopen we de stand van zaken over de tarieven te geven met daarbij de link naar de 
productindeling. Daarna kan daar nog op worden gereageerd.  

 
Wim van Wijk vraagt of het tarievenonderzoek per 28 oktober wordt teruggekoppeld. 
Reitse Keizer reageert dat het doel is om dan breed terug te koppelen. 
 
Wim van Wijk geeft aan dat het stil is tussen D18 en de zorgaanbieders sinds zij informatie hebben 
aangeleverd. Hij wil weten of er nog communicatie komt. 
 
Tibor Korozsi reageert dat op het moment dat er wat te delen valt, we dat doen. De consultatie is 
28 oktober. Hij erkent dat er nu radiostilte is, maar achter de schermen wordt er hard aan gewerkt. 
 
Henriette van der Kieft geeft aan dat ze op 9 september van D18 heeft gehoord dat er op een later 
moment een terugkoppeling komt, maar er is inderdaad verder radiostilte. 
 
Tibor Korozsi reageert dat hij z.s.m. bij iedereen terugkomt, want hij merkt dat die behoefte er is. 
 
Reitse Keizer geeft aan dat alle kwalitatieve informatie die er is, beschikbaar is gesteld. We zijn 
benieuwd naar reactie van jullie. Op 28 oktober geven we stand van zaken over de tarieven. 
Komende maanden gaan we het afronden en de hoop is om in januari te starten. 

 

4. Verslag van 17 juni 2021 
 

Eric van Eijk vraagt of er instemming is om het verslag vast te stellen.  
Er zijn geen bezwaren en hij stelt het verslag vast.  
Het verslag van deze bijeenkomst wordt op de website geplaatst en iedereen krijgt een mail als het 
verslag erop staat. 

 

5. Addendum 2022 
 
Eric van Eijk geeft aan dat het addendum op 30 september verstuurd is naar de aanbieders. De 
verschillende onderdelen worden opeenvolgend besproken.  
 
1.OVA-indexering:  
Onlangs is de OVA-index opgehoogd naar 3,87 %. Dit betekent dat de indexering voor 2022 in het 
addendum wordt aangepast. De indexering wordt opgehoogd van 0,49% naar 2,64%.  
Eric van Eijk geeft aan dat hij eerst ook zijn opdrachtgevers en achterban moet informeren. Binnen 
2 weken ontvangt iedereen het nieuwe addendum met de aangepaste indexering. 
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Bart Dingemans vraagt of hij het goed begrijpt dat de OVA index van 0,49% naar 2,64% gaat. Hij 
is benieuwd of dit komt door het door de overheid vrij gemaakte bedrag van 6,25 miljoen voor 
Wmo en of dat in de OVA-index is verwerkt. 
 
Eric van Eijk reageert dat de redenen voor ophoging zijn, de landelijke toezegging om de 
salarissen van het zorgpersoneel op te hogen. Daarnaast heeft VWS aan de Nza gevraagd om bij 
de aanpassing van de tarieven 2022 uit te gaan van de laatste raming van het CPB (Macro 
Economische Verkenning) voor de OVA.  
 
Theo den Hartog (Lister) geeft aan dat de loonkostenstijging in hun cao 3,5 tot 4% is en dat het 
daardoor bij de regio Lekstroom niet kostendekkend is. Destijds zijn we daarmee akkoord gegaan 
omdat er toe is gezegd dat er een nieuwe kostprijsberekening zou komen. Dit proces loopt nu al 
lang en hij verzoekt dat de nieuwe contracten ook echt op 1 juli 2022 ingaan en dat het niet weer 
wordt uitgesteld. Het verschil met wat wij krijgen en de kostprijs wordt namelijk steeds groter.  
 
Tibor Korozsi reageert dat alles wordt gestuurd op het halen van 1 juli 2022. 
 
2.Tarieven voor vervoer dagbesteding  
Eric van Eijk geeft aan dat de tarieven voor vervoer dagbesteding iets zijn opgehoogd 
 
Petra Aalders wil graag weten wat het huidige tarief is. Deze is te vinden op de website:  

https://www.houten.nl/fileadmin/user_upload/Ondernemers/Regionale_Backoffice_Lekstroom/WMO/20

20/20201118DEF_Tarievenlijst_WMO_HO___BG_JEUGD_vs_005.pdf 

 
3. Recreatieve dagbesteding 
Eric van Eijk geeft aan dat dit tijdens de vorige overlegtafel is besproken en hij is benieuwd of er 
nu nog vragen zijn. Er zijn geen vragen. 
 
Lillian Petter geeft aan dat iedereen die nog vragen heeft bij haar terecht kan.  
 
4. Opzet voor de overgang  
Wim van Wijk geeft aan dat het werken binnen het huidige contract gaat knellen. In de bepaling zit 
toch een achterdeur die opening geeft dat 1 juli 2022 niet gehaald kan worden. Hij stelt voor dat 
als voorzien wordt dat 1 juli 2022 voor het nieuwe contract niet lukt, er in februari een overlegtafel 
komt om te bespreken hoe daar mee wordt omgaan, want we willen niet nog meer uitstel. 
 
Reitse Keizer reageert dat februari niet lukt, aangezien we dan midden in aanbesteding zitten en 
het dan lastig is om het ook over lopende contracten te hebben. Hij begrijpt Wim van Wijk, maar 
het kost iedereen veel energie als we dan weer een nieuw gesprek daarover moeten aangaan. De 
bepaling is echt bedoeld om de aandacht te kunnen richten op het doorgaan met de nieuwe inkoop 
i.p.v. energie steken in een nieuwe overeenkomst. 
 
Wim van Wijk reageert dat hij dan wil afspreken dat als er onverhoopt weer uitstel komt, dat dan 
gepaard moet gaan met een overleg om de huidige knelpunten te bespreken. 
 
Tibor Korozsi geeft aan dat hij het met Wim van Wijk eens is dat als er uitstel komt, dat er dan ook 
een overlegtafel moet komen. 
 
Eric van Eijk vraagt of iedereen uit de voeten kan met de overgang zoals is bepaald in punt 4. 
 

https://www.houten.nl/fileadmin/user_upload/Ondernemers/Regionale_Backoffice_Lekstroom/WMO/2020/20201118DEF_Tarievenlijst_WMO_HO___BG_JEUGD_vs_005.pdf
https://www.houten.nl/fileadmin/user_upload/Ondernemers/Regionale_Backoffice_Lekstroom/WMO/2020/20201118DEF_Tarievenlijst_WMO_HO___BG_JEUGD_vs_005.pdf
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Wim van Wijk verzoekt om de formulering bij de paragraaf “Einde overeenkomst”, waarbij staat dat 
de deelovereenkomst van rechtswege op 31 december 2022 eindigt ook te laten toetsen door de 
jurist. 
 
Eric van Eijk reageert dat hij dat zal doen. 
 
Eric van Eijk vraagt aan de aanbieders of zij zich kunnen vinden in het addendum, met daarbij de 
opmerking over de aanpassing van de OVA-index.  
 
Gerards Harskamp (Leger des Heils) vraagt of er een toevoeging in het addendum komt dat als 
het later wordt dan 1 juli, er ook een overlegtafel komt.  
 
Eric van Eijk zegt toe dit in het addendum op te nemen. 
 
Eric van Eijk stelt vast dat, met inachtneming van beide opmerkingen (ontwikkeling OVA-index en 
de toevoeging overlegtafel bij uitstel), iedereen akkoord gaat met het addendum. Het nieuwe 
addendum wordt binnen 2 weken toegestuurd. 

 

6. Rondvraag en Sluiting 
 
Gerard Harskamp wil op betrekkingsniveau nog meegeven dat de vragen vanuit de 
zorgaanbieders soms misschien wat muggenzifterig overkomen, maar dat hij daarbij wil opmerken 
dat het proces lang duurt om te komen tot een nieuw of gewijzigd tarief. Er loopt al lang een 
proces over de tarieven waarbij er vanuit de zorgaanbieder steeds geld bij moet. Afspraken 
hebben tot nu toe tot weinig geleid, dat geeft ongemak. Ook kijken we naar de toekomst dat de 
nieuwe contracten er aankomen.  
 
Hans Conde y Nieto reageert dat hij dit een goed punt vindt. Hij wil daarbij wel de kanttekening 
maken dat er voor het kostprijsonderzoek meerdere malen uitvraag is gedaan waarop steeds 
weinig reactie is gekomen en we elkaar nodig hebben om dit onderzoek te kunnen doen.  
Eric van Eijk reageert dat de regio Lekstroom ook heel graag wil dat 1 juli wordt gehaald en alles 
daarop wordt ingezet. 
 
Lian Menting vraagt zich af wat de planning van de aanbesteding is en of al bekend is hoe wordt 
aanbesteed.  
 
Reitse Keizer reageert dat alle informatie die er op dit moment over de aanbesteding is, 

beschikbaar is via https://www.houten.nl/regionale-backoffice-lekstroom/inkooptrajecten/project-

inkoop-jeugdhulp-wmo-2022.  

 
Eric van Eijk bedankt iedereen voor het constructieve overleg. Het aangepaste addendum wordt 
binnen 2 weken naar iedereen verstuurd, nadat de achterban is geïnformeerd. 

 
 

De volgende zorgaanbieders denken graag mee over de administratieve lastenverlichting: 

- Wim van Wijk, Timon 

- Richard Kummeling, Pluryn 

- Henri Gritter (Yvonne Kok), Youké 

- Gertjan Pater, Leger des Heils 

- Marieke Schonenberg, Opvoedpoli 

https://www.houten.nl/regionale-backoffice-lekstroom/inkooptrajecten/project-inkoop-jeugdhulp-wmo-2022
https://www.houten.nl/regionale-backoffice-lekstroom/inkooptrajecten/project-inkoop-jeugdhulp-wmo-2022
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- Rene Grim, Yes We Can Clinics 

- Reina Bakker- de Groot, ASVZ 

- Dirma, BijDirma 

- Birgit van Vlier, Altrecht 

- Nicole Esser, Reinaerde  

- Elke Westermann, De Eigen Kracht Centrale  

- Margriet, OPPH  

- Lidewij Zwart, Stichting Nedereind  

- Henriette van de Kieft (Elios) 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


